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Deltagere: Michael M.- Torben – Lars – Aage – Kirsten – Sigrid – Tanja – Niels – Michael B.C. ( 
til kl. 20) 
 

1. Godkendelse af endelig dagsorden 

a. ”Nyt fra byrådet” tilføjet som pkt. 3 

b. Svar vedr. belysning som pkt. 4 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde 

a. Referatet blev godkendt efter nogle mindre, sproglige rettelser 

3. Nyt fra byrådet – Michael B.C. (MB) orienterede: 

a. Byrådet vil lave forsøg med hjertestartere ” i det åbne” 

b. Brevet vedr. stibelysning er kommet igennem til byrådet 

c. Vedr. nærvarmeprojektet: Forundersøgelsen er sat i gang. 1. del er 

gennemført(analyse af varmebehovet) Tåstrup Fjernvarmeværk er meget 

interesseret i en linjeføring fra Hedehusene og evt. videre til Tune. 

d. MB fortsætter med at få udbygget deltagere på mail‐listen. Lars A. sender 

oplysningerne til Michael M. så han kan organisere den, for at vi kan maile besked 

ud vedr. projektet. Michael M. giver MB besked, når listen er klar. 

e. Inden MB skulle forlade mødet spurgte Lars, hvordan udgifterne til 

paraplymødeaktiviteterne afholdes. Michael M. svarede at det var besluttet at skifte 

mellem de deltagende organisationer hvert år. MB tager spørgsmålet op i 

Idrætsforeningen for at få det afklaret. 

4. Svar vedr. belysning på stien fra Hedehusene til Reerslev 

a. Michael M. vil tage nogle fotos som kan vedlægges som bilag. 

b. Lars A. foreslog at vi retter henvendelse til hvert enkelt byrådsmedlem og derudover 

laver et indlæg til Lokalavisen og Tingstedet. 

c. Det blev vedtaget at Lars og Torben laver en skrivelse, som rundsendes til 

kommentar pr. mail 

5. Meddelelser fra formand og kasserer 
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a. KH havde rundsendt en henvendelse vedr. bustiderne i forbindelse med skolens 

ringetider og arrangementer. Landsbylauget støtter arbejdet med at få bustiderne 

til at passe bedre sammen med skolens aktiviteter. KH sender et svar. 

b. Lars A. kunne meddele at 86 pt. Har betalt kontingent.  

6. Generalforsamling d. 19 april 2013 

a. Dagsorden m.m. 

i. Man blev enige om, at beretningen i år skal falde i 2 dele: 1) den aktuelle for 

året, der er gået; 2) En 25‐års jubilæumsberetning. Begge afvikles v.h.a. 

projektor som sidste år. KH  laver et udkast til beretningerne, som 

gennemgås og gøres færdige på marts‐mødet. 

ii. Selvom Niels P. fraflytter byen d. 1. april fortsætter han til 

generalforsamlingen 

iii. Tanja ønsker ikke at modtage genvalg, hvilket blev beklaget og førte til en 

snak om, hvordan vi får nye bestyrelsesmedlemmer og om muligheden for at 

sænke bestyrelsens gennemsnitsalder?? KH vil overveje og undersøge 

forskellige muligheder.  

b. Spisning og underholdning 

i. Der er truffet aftale med en kogekone om menuen. 

ii. Der er også truffet aftale om underholdning, som starter ca. kl. 21.  

iii. Grydelauget er inviteret som gæster.  

7. St. Hans, søndag d. 23. juni 

a. Tanja mente ikke at der er behov for at ”importere” legeredskaber som f.eks. en 

hoppeborg, og selv om hun ikke længere er i bestyrelsen vil hun gerne fortsætte sit 

succesrige. salg af slik 

b. Der er stadig skriverier om den store Sct. Hans koncert i amfiteatret. Det tages op på 

næste møde. 

8. Eventuelt 

a. Vedr. fastelavnsarrangementet blev det beklaget, at der ikke er plads til flere. På 

spørgsmålet om muligheden for at flytte det over på skolen, blev det bemærket, at 
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det jo oprindeligt er Forsamlingshusets arrangement, så en flytning nok næppe er 

sandsynlig. 

b. Det var en fordel at scenen endnu ikke var sat op og det blev foreslået, at man også 

fremover sørger for at koordinere sceneopsætning of Fastelavn, så der er så megen 

plads som muligt. Der rettes henvendelse til Forsamlingshuset herom. 

c. Derudover blev det foreslået at prøve at begrænse antallet af deltagende 

bedsteforældre for at give plads til flere børn. Ingen beslutning, men punktet kan 

tages op af den nye bestyrelse. 

d. Michael M. har kontaktet Tune‐net – og vil rykke igen for at få en afklaring. 

e. Der opfordres fortsat til Betalingsservice‐tilmelding i Tingstedet og på hjemmesiden. 

f. Tanja havde desværre intet eventuelt……. 

 

Mødet slut kl. 21:10 

 

 

 

 

m.v.h. 

Niels 
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